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Interpellation till kommunstyrelsens och utbildningsnämndens ordförande om vilka insatser som 

gjorts för Fisksätraskolan 

Kommunens politiska majoritet förklarar sitt nedläggningsbeslut med att Fisksätraskolan inte kunnat 

locka elever trots stora insatser från kommunen genom åren. 

Jag vill få information om:  

 Vad har kommunens insatser för skolan konkret bestått av förutom att den tillåtits gå med 
förlust i 9 år? 

 Varför byttes inte skolledningen ut trots dåligt resultat under 9 år? Skulle samma förfarande, 
att låta samma ledning misslyckas i 9 år, tillåtas i ett kommunalt bolag? 

 Varför har kommunen inte tidigt, t ex för 7 ‐ 8 år sedan undersökt vad som gör att föräldrar 
väljer bort Fisksätraskolan? Man visste redan då att det fanns en nedåtgående trend. En 
enkät till föräldrar vars barn fortfarande gick där hade inte varit så svår att genomföra.  

 På Fisksätraskolan finns många barn med särskilda behov. Vad har kommunen gjort för att 
säkerställa att även dessa barn får en bra utbildning? 
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